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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/28 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 1,035,727 (自昨晚 6pm +25,555)。死亡: 

59,014(+2,398)，治愈: 118,060(+4,490)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)   

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 4,343(+110)，总共测试 102,439 人，阳性率 4.24%；其中

住院人数累计 370(+21)，占总病例的 8.52%；死亡病例累计 45(+4)，死亡率 1.04%；估计治愈 

1,704(+65)人。犹他州新冠病毒病例的增⻓基本符合亚指数增⻓(p=0.48)：http://castut.org/covid-

19/utah0428.png. 过去 14 天平均增长率为每天 4.12%，过去 7 天为每天 3.87%。郡(区)分布（格式：总病

例/ 住院/ 死亡）：Salt Lake 2,256/ 214/ 28, Utah 862/ 42/ 7, Summit 359/ 32/ 0, Davis 278/ 23/ 2, 

Weber-Morgan 148/ 18/ 2, Wasatch 142/ 7/ 1, Southwest Utah 91/ 10/ 2, Bear River 60/ 10/ 1, Tooele 

58/ 6/ 0, San Juan 45/ 6/ 2, TriCounty 11/ 1/ 0, Central Utah 22/ 1/ 0, Southeast Utah 11/ 0/ 0. 

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://castut.org/covid-19/utah0428.png
http://castut.org/covid-19/utah0428.png
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3. 美国疾病控制与预防中心(CDC)在新型冠状病毒症状的清单中添加了六个新的症状，这表明卫生专家

正在更多地了解到临床医生看到的该病毒影响患者的方式。CDC 报告称，暴露于病毒后 2 到 14 天会出

现以下症状：发冷，反复发抖发冷，肌肉疼痛，头痛，喉咙痛，新的味觉或嗅觉丧失。 以前，CDC 仅

列出了三种已知症状：呼吸急促，咳嗽和发烧。 资料来源：

https://www.washingtonpost.com/health/2020/04/27/six-new-coronavirus-symptoms/ 

4. 州长赫伯特周二宣布，从 5 月 1 日星期五开始，犹他州将从 COVID-19 的高风险状态过渡到中等风险

的状态。这个过渡将使该州有机会开放其经济的某些行业，但同时也意味着 COVID-19 仍对公众构成风

险, 我们仍需要保持社交距离和其他保护措施。资料来源：https://www.ksl.com/article/46746359/utah-

to-lessen-covid-19-restrictions-starting-friday-state-sees-110-new-cases-4-new-deaths 

5. 盐湖郡卫生署表示，将遵循州长赫伯特的建议，分阶段重新开放部分业务并放宽一些 COVID-19 限

制。当然，重新开放取决于他们收到的有关病毒在当地传播的最新数据，如果盐湖郡的病毒传播增加，

该郡重新开放日期可能会改变。资料来源：https://www.fox13now.com/news/coronavirus/local-

coronavirus-news/salt-lake-co-says-it-will-follow-governors-recommendations-on-re-opening  

6. 华盛顿郡委员会主席于 4 月 27 日宣布，计划将于 5 月 1 日（星期五）在州规定的范围内，允许企业

重新开放。西南犹他地区公共卫生署署长说，数据显示只要继续采取一些安全疏导措施和使用类似措

施，就可以在当地重新开业。 “自这里有任何人因 COVID 而住进医院已有两个星期了。” 该地区目前没

有人因 COVID 住院，共有 87 例现存病例，2 例死亡，58 例已经康复（65％的康复率）。 资料来源：

https://www.sltrib.com/news/2020/04/27/washington-county-plans/ 

7. 犹他官方与犹他制造业者联盟发起了“A Mask for Every Utahn”的倡议，来帮助没有口罩的犹他居民获

得口罩。如果你还没有口罩，不能自己或让别人帮忙制作口罩，或者无法购买到口罩，请在以下网站填

写表格并免费订购你的口罩：https://coronavirus.utah.gov/mask/。 现在的措施限制每人购买一个，或

一个家庭订购不多于六个。 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19 自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC 网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

● 我们衷心希望你能把你所做的贡献，请告诉犹他华人华侨抗疫联盟：

https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9 

=== 疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询 ===  
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

【04/28 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases:1,035,727(+25,555), Deaths: 59,014(+2,398), Recovered: 118,060(+4,490). 
(https://coronavirus.1point3acres.com/).      

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 4,343(+110) confirmed cases 
total, number of people tested 102,439, positive rate 4.24%; Hospitalization 370(+21), 8.52% of the total cases; 
death cases 45(+4), death rate 1.04%; estimated recovered cases 1,704(+65). The growth of coronavirus cases 
in Utah has been mainly following subexponential growth trend (p=0.48): http://www.castut.org/covid-
19/utah0428en.png. The average growth is 4.12% per day for the last 14 days, and 3.87% for the last 7 days. 
Distribution in counties/areas in the format of “cases/ hospitalization/ death”: Salt Lake 2,256/ 214/ 28, Utah 
862/ 42/ 7, Summit 359/ 32/ 0, Davis 278/ 23/ 2, Weber-Morgan 148/ 18/ 2, Wasatch 142/ 7/ 1, Southwest 
Utah 91/ 10/ 2, Bear River 60/ 10/ 1, Tooele 58/ 6/ 0, San Juan 45/ 6/ 2, TriCounty 11/ 1/ 0, Central Utah 22/ 1/ 
0, Southeast Utah 11/ 0/ 0. 

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://www.castut.org/covid-19/utah0428en.png
http://www.castut.org/covid-19/utah0428en.png


犹他华人抗疫互助联盟  Chinese Utahns Alliance Against Coronavirus 

4 
 

3. The Centers for Disease Control and Prevention added six symptoms of the novel coronavirus to its list, 
suggesting health experts are learning more about the growing number of ways physicians see the virus 
affecting patients. The symptoms, which the CDC reports could appear two to 14 days after exposure to the 
virus, are: Chills, Repeated shaking with chills, Muscle pain, Headache, Sore throat, New loss of taste or smell. 
Previously, the CDC listed just three known symptoms: shortness of breath, cough and fever. Source: 
https://www.washingtonpost.com/health/2020/04/27/six-new-coronavirus-symptoms/ 

4. Starting Friday May 1, Utah will transition from a state of high risk for COVID-19 to a state of moderate risk, 
Gov. Herbert announced Tuesday. The transition will give the state an opportunity to open up some aspects of 

its economy, but it means there will still be risks to the public for COVID-19，we still need to keep social 

distancing and other protective measures. Source: https://www.ksl.com/article/46746359/utah-to-lessen-
covid-19-restrictions-starting-friday-state-sees-110-new-cases-4-new-deaths 

5. The Salt Lake County Health Department said it would follow Governor Herbert's recommendations for a 
phased-in re-opening of some businesses and loosening of some restrictions because of COVID-19. Reopening 
is, of course, contingent on the latest data we receive about the spread of the virus locally, and our reopening 
date could change if virus transmission increases in Salt Lake County. Source: 
https://www.fox13now.com/news/coronavirus/local-coronavirus-news/salt-lake-co-says-it-will-follow-
governors-recommendations-on-re-opening  

6. Washington County Commission Chairman announced plans on April 27, to reopen for businesses on Friday, 
May 1, at least as much as state guidelines will allow. Director of the Southwest Utah Public Health 
Department said data shows it is safe to start reopening businesses there as long as some safe distancing and 
similar measures continue to be followed. “It’s been two weeks since anyone has been hospitalized from 
COVID here.” No one currently is hospitalized. The area had 87 active cases, 2 deaths, 58 have recovered (65% 
recovery rate). Source: https://www.sltrib.com/news/2020/04/27/washington-county-plans/ 

7. “A Mask for Every Utahn” is a state of Utah initiative, in partnership with the Utah Manufacturers 
Association, to help Utahns who may not have a face mask and are returning to the workplace or going out in 
public. If you don't already have a face mask, aren't able to make a face mask or get one from someone else, 
and aren't able to purchase a face mask, please submit the form and order your mask free of charge here  
https://coronavirus.utah.gov/mask/.  Current policy limits one per person, 6 or less per household. 

—— 
● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 

● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 

● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 

● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      

● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  

● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 

● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and Tele-
medicine. === 
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